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Protokół Nr XIX/2016 
 XIX sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia28 kwietnia 2016 r. 
BR.0002.4.2016 
XIX Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że tradycją Rady jest to, że staramy się świętować 
ważne wydarzenia z życia powiatu. Dzisiaj okazja jest mniej sympatyczna, gdyż żegnamy 
Komendanta Powiatowego Policji  – Andrzeja Mazurka odchodzącego na emeryturę.  
Wspólnie ze Starostą i Radą Powiatu pragniemy uhonorować Komendanta A. Mazurka 
dziękując mu za pracę, trud, wspólne przedsięwzięcia zrealizowane z sukcesem. Wyrażamy 
wdzięczność i uznanie, życzymy sukcesów.  
Komendantowi przekazano pamiątkowe powiatowe suveniry. 
A. Mazurek podziękował za uroczyste  pożegnanie, wspomniał swoją pierwszą  sesję 10 lat 
temu, kiedy zadawano mu różne pytania,  dotrzymał słowa, jakie wówczas złożył. W czasie 
służby poznał wielu fantastycznych ludzi, z wieloma współpracował. Podziękował za miłe 
pożegnanie, będzie dobrze  wspominał  współpracę z powiatem. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XVIII sesji Rady Powiatu z dnia 31 marca 2016 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Protokół XVIII sesji Rady Powiatu z dnia 31 marca 2016 r.  został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XIX sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XVIII sesji z dnia 31 marca 2016 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2015. 
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2015. 
8. Ocena Komisji Bezpieczeństwa i Porządku realizacji w 2015 roku zadań „Powiatowego 

Programu Zapobieganiu Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 
Obywateli na lata 2015 – 2017”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko- 
Mazurskiemu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 



2 
 

1) Przyjęliśmy sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2015, które zostało przekazane 
Radzie do dalszego procedowania. 

2) Wyraziliśmy zgodę na zgłoszenie do Regionalnego Programu Operacyjnego projektu 
przygotowanego przez PCPR pod nazwą „Twoja Szansa”, którego celem jest 
zapobieganie wykluczeniu społecznemu, aktywizacja młodzieży usamodzielniającej 
się i skierowany jest do wychowanków w rodzinach zastępczych w wieku 15-18 lat 
oraz dorosłych tworzących rodziny zastępcze. 

3) Wraz z Gminą – głównym organizatorem – i Miastem Giżyckiem będziemy 
współorganizatorami kolejnej edycji Regat Rząd – Samorząd, które odbędą się 11 
czerwca br. Będą zorganizowane w nowej formule polegającej na wyścigu z Wilkas 
do Giżycka i odcinek na pagajach na Kanale Łuczańskim, co powinno przyczynić się 
do uatrakcyjnienia imprezy, szczególnie dla widzów. 

4) Reprezentacja naszego II LO zakwalifikowała się do światowego turnieju 
kreatywności w USA. Kwotę 3 tys. zł postanowiliśmy dołożyć się do kosztów 
wyjazdu naszej drużyny, której zadaniem będzie również promocja naszego powiatu. 

5) W dniach 22-25 maja będziemy gościć delegację z powiatu Saale-Kreis, naszego 
formalnego partnera. 

6) Kończy się dotychczasowa umowa z Mazurskim Bankiem Spółdzielczym w Giżycku 
na obsługę bankową budżetu powiatu. W wyniku przeprowadzonego postępowania 
w ramach zamówienia publicznego w trybie zapytania ofertowego ponownie 
wyłoniliśmy do obsługi Bank Spółdzielczy. Ofertę złożyły jeszcze 2 banki.  

7) Podjęliśmy uchwałę o przystąpieniu do realizacji projektu „Rozwój i ukierunkowanie 
branżowe CKZiU.”  Realizatorem projektu będzie PZOSiPO oraz Centrum. Celem 
projektu jest utworzenie sytemu kształcenia pracowników na potrzeby firm branży 
związanej z Ekonomią wody. Działania będą polegały na: zorganizowaniu cyfrowej 
współpracy Centrum z firmami w/w branży, przygotowaniu programów kształcenia, 
stworzenie sieci współpracy z pracodawcami, zakup sprzętu dydaktycznego, 
przygotowanie nauczycieli do kształcenia w branży, dostosowanie budynku CKP do 
potrzeb osób niepełnosprawnych, wykonanie remontu bazy do kwaterowania 
uczestników kursów. Projekt opiewa na kwotę 2 mln 677 tys. zł, z czego udział 
własny niepieniężny będzie wynosił ok. 260 tys. zł, a pieniężny 10 tys. zł.  

8) Przyjęliśmy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. Projekt 
tej uchwały był opiniowany przez związki zawodowe nauczycieli. Uwagi ZNSZZ 
Solidarność dotyczące przeznaczenia zbyt wysokiej kwoty na materiały szkoleniowe 
w CKZiU został uwzględniony. Środki na doskonalenie zawodowe pochodzą z 1% 
odpisu od kwoty przeznaczonej na wynagrodzenia nauczycieli i wynoszą 145.033 zł. 

9) Przyjęliśmy cennik opłat korzystania z miejsc noclegowych w naszych szkolnych 
schroniskach młodzieżowych. Stawki opłat pozostały na niezmienionym poziomie. 

10) Przyjęliśmy uchwałę Zarządu w sprawie ustalenia kwoty dotacji na rok 2016 
udzielonej szkołom niepublicznym o uprawnieniach szkoły publicznej w przeliczeniu 
na 1 ucznia. Zostało to wyliczone na podstawie aktualnych danych wynikających 
z metryczki subwencji oświatowej.  

11) Podjęliśmy decyzję o przystąpieniu  do realizacji projektu pn. „Wspólne zadanie – 
zdrowe, aktywne i współpracujące w wymiarze transgranicznym społeczeństwo” 
w ramach programu Litwa – Polska. Celem projektu jest eliminowanie czynników 
determinujących wyłączenie całych rodzin z życia społeczności lokalnej oraz wsparcie 
uczniów, u których stwierdzono deficyty rozwojowe, niepełnosprawność lub też 
zaburzenia powodujące zwiększone ryzyko wykluczenia społecznego. Z zadań 
inwestycyjnych przewidziana jest budowa boisk wielofunkcyjnych, siłowni 
zewnętrznych i placu zabaw przy SOS-W i ZSZ. Nasz powiat będzie partnerem 
wiodącym. Nasza część projektu stanowi wartość 2 mln zł przy udziale własnym 300 
tys. zł. 
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12) Sporządziliśmy i przekazaliśmy radnym audyt dotyczący opłacalności i efektywności 
Centrum Usług Wspólnych w jednostkach pomocy społecznej. 

13) Wiadomości ze szkół: 
• Odbył się kolejny tradycyjny konkurs wiedzy konsumenckiej zorganizowany 

przez p. Rzecznik Konsumentów. W konkursie wzięło udział 12 uczniów ze 
szkół ponadgimnazjalnych. Turniej wygrała Dominika Aftyka z Zespołu Szkół 
Elektronicznych i Informatycznych. 

• Odbył się Turniej Motoryzacyjny jako eliminacja do Turnieju Wojewódzkiego. 
Startowało 6 drużyn, wygrała drużyna Zespołu Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych. 

• Przemysław Modzelan z Zespołu szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu zdobył  2 miejsce na etapie okręgowym Olimpiady Wiedzy 
i Umiejętności Budowlanej i uzyskał indeks na dowolną uczelnię wyższą na 
kierunku Budownictwo. 

• Uczennice klasy czwartej Technikum Architektury Krajobrazu: Katarzyna 
Daniluk i Marta Bułas w konkursie „Zdobądź indeks na kierunku architektury 
krajobrazu” uzyskały indeksy na kierunek Architektura Krajobrazu na 
Politechnice Białostockiej. 

• Patryk Baran uczeń Technikum Urządzeń i Systemów Energetyki Odnawialnej 
wziął udział w ogólnopolskim konkursie pod hasłem „Zdobądź indeks 
organizowanym przez Politechnikę Białostocką i zdobył indeks na kierunek 
ekoinżyniera na Wydziale Budownictwa i Inżynierii Środowiska. 

• Na etapie wojewódzkim Ogólnopolskiego Konkursu „Sprawny w zawodzie, 
bezpieczny w pracy 2016” – w zawodzie mechanik pojazdów samochodowych 
uczniowie Zasadniczej Szkoły Zawodowej zajęli II miejsce, a w zawodzie 
fryzjer – I miejsce. 

• Na etapie wojewódzkim konkursu o tytuł „Mistrza Szkolnej Patelni” 
Małgorzata Baranowska i Dominika Komosa z Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej zdobyły II miejsce. Uzyskały też nagrodę publiczności. Uczennice 
przygotowały potrawę „Sandacz – król Zalewu Wiślanego w towarzystwie 
darów lasu warmińsko-mazurskiego i polskiej kaszy”. 

14)  Sytuacja szpitala: 
• Jeśli chodzi o spór z GNS to kolejne posiedzenie sądu zostało wyznaczone na 

12 maja, na którym przesłuchani zostaną ostatni świadkowie – P. Prezes 
Bestwina i dr Wojno. Gdyby wszystko  zakończyło się pomyślnie to  może 
byłoby to przedostatnie posiedzenie. 

• W wyniku unieruchomienia oddziału noworodkowego z powodu rozwiązania 
kontraktu z dr Szwabowiczem zaistniała realna groźba zamknięcia całego 
oddziału ginekologiczno – położniczego i dziecięcego. W tej sprawie byliśmy 
wraz z Prezesem Bogaczem i dr Przymorskim u Pana Wojewody. W efekcie 
tej wizyty udało się ograniczyć tylko zawieszenie oddziału noworodkowego na 
2 miesiące. Prezesowi Bogaczowi udało się zawrzeć kontrakty z pediatrami 
i oddział dziecięcy do końca marca przyszłego roku będzie pracował. 

• Wraz z Naczelnikiem K. Paternogą oraz dyr. M. Czopińską oprócz rozmów 
z merem Alitusa o wspólnych programach edukacyjnych spotkaliśmy się 
z kierownictwem szpitala w Alitusie, któremu złożyliśmy propozycję 
przygotowania wspólnego wniosku do programu Litwa – Polska, którego 
głównym celem byłby zakup niezbędnego sprzętu do szpitala. Do dyspozycji 
byłaby kwota 500 tys. Euro. Partnerem wiodącym byłaby strona litewska. 
Szpital Alituski jest dużym szpitalem – 430 łóżek – odpowiednik naszego 
wojewódzkiego. 
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• Po spotkaniu z ordynatorami szpitala zapadła decyzja, że najbardziej pilną 
potrzebą jest w tej chwili ucyfrowienie sprzętu RTG, którego koszt może 
wynieść 250 tys. zł. W związku z tym wystąpiliśmy do gmin z naszego 
powiatu o solidarne sfinansowanie tego zakupu. Zaproponowaliśmy, że my 
i Miasto Giżycko wyłożą po 100 tys. zł, a pozostałe gminy 50 tys. zł. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do sprawozdania Zarządu . 
H. Sarul powiedziała, że jeden zamknięty oddział noworodkowy spowodował, że porody nie 
mogą odbywać się w  naszym szpitalu, ginekologia pracuje, ale rodzić nie można.  
Innych uwag do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
J. Łożyński odczytał Wniosek do Rady Powiatu o odwołanie Pana Wacława Strażewicza 
z funkcji Starosty Giżyckiego podpisany przez 6 radnych: Małgorzatę Kaczorowską, Lidię 
Należyty, Jacka Łożyńskiego, Halinę Sarul, Monikę Łępicką-Gij i Jana Krysiuka. Odczytał 
uzasadnienie wniosku, następnie złożył go na ręce Przewodniczącej Rady Powiatu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż wniosek wymaga zaopiniowania przez 
Komisję Rewizyjną i zostanie poddany na sesji pod głosowanie tajne nie wcześniej niż jeden 
miesiąc od daty złożenia. Wymagana jest 3/5 większość ustawowego składu rady. 
Starosta W. Strażwicz poprosił o zabranie głosu w sprawie wniosku. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu odmówiła zabrania głosu w tej sprawie, zaproponowała 
przełożenie dyskusji na sesję z punktem rozpatrzenia wniosku. 
Starosta W. Strażewicz nalegał, stwierdził, że jest radnym i w punkcie obrad „Wolne 
wnioski” ma prawo zabrać głos, poprosił o jego udzielenie. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu wyraziła zgodę. 
Starosta W. Strażewicz powiedział – starsi ludzie pamiętają, że w czasach komunistycznych 
w środowiskach  esbeckich było powiedzenie – dajcie człowieka, a paragraf się znajdzie.  
Macie człowieka no i znaleziono paragraf - sytuację w szpitalu, do którego nie mieliśmy 
wstępu i skąd nie mieliśmy żadnych informacji, pracownicy szpitala nie mogli nam udzielać 
informacji.   Pamiętacie, zapraszaliśmy P. Zarządcę Przymusową na posiedzenia komisji, na 
sesje, nie chciała przychodzić. Za całokształt oczywiście odpowiada Starosta, i za taki wyrok, 
jaki podjęto w Szczecinie  o ustanowieniu takiej, a nie innej osoby na Zarządcę 
Przymusowego, i za wszystko winny jestem ja. Kieruję Powiatem od jego początku, 
z wyjątkiem jednej kadencji,  gdy byłem Wicestarostą. Brakuje mi niecałe 2 lata do 
emerytury, gdybym był w innej firmie to byłbym w stanie ochronnym z tytułu 
przedemerytalnego wieku.  Ogłosiłem, że jest to moja ostatnia kadencja, że więcej nie będę 
kandydował na tę funkcję, ale sześciu radnych postanowiło nie dać mi tej przyjemności, abym 
mógł z chwałą, z otwarta przyłbicą, zakończyć pracę w tym samorządzie. Rozumiem 
przesłanki autorów, którzy się podpisali -  niektórzy długo czekali na taką okazję -  choćby dr 
Sarul, która do dziś nie może mi wybaczyć, że nie poparłem jej, gdy doprowadzając do 
konfliktu w szpitalu 47 lekarzy złożyło jej wotum nieufności jako dyrektorowi szpitala. 
Kolega Jan Krysiuk z PIS, który odwołuje teraz wszystkich,  o innych nie będę mówił,  
oprócz jednej osoby – duża część z Państwa pamięta wielką debatę w poprzedniej  kadencji 
na temat odwołania zastępcy dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek 
Oświatowych Ryszarda Należytego,  chodziło o likwidację  tego etatu. Panie dr Sarul oraz dr 
Walasek próbowały sprawić,  żeby męża L. Należyty odwołać,  a dzisiaj koleżanka Należyty 
wspólnie z dr Sarul podpisuje wniosek o moje odwołanie,  pomijam inne okresy współpracy 
i współdziałania. Gratuluję, życzę dobrego samopoczucia. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że właśnie takich emocjonalnych wypowiedzi 
pragnęła uniknąć. Zamknęła dyskusję w tym temacie, powiedziała, że statut przewiduje 
procedurę dalszego postępowania. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy radni mają inne pytania i wnioski. 
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Pytań i wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2015. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż ten obszerny temat był szczegółowo 
prezentowany i omawiany na posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały 
przedstawioną treść materiału nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie z działalności Powiatowego 
Urzędu Pracy za rok 2015 zostało przyjęte  przez Radę Powiatu bez uwag. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2015. 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż ten  temat był również szczegółowo  
omawiany na posiedzeniu  komisji Spraw Społecznych , która zaaprobowała przedstawioną 
treść materiału nie zgłaszając uwag, pozostałe komisje także uwag nie wniosły. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie z działalności Powiatowego 
Rzecznika Konsumentów za rok 2015 zostało przyjęte  przez Radę Powiatu bez uwag. 
 
Ad. 8. Ocena Komisji Bezpieczeństwa i Porządku realizacji w 2015 roku zadań 
„Powiatowego Programu Zapobieganiu Przestępczości oraz Porządku Publicznego 
i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2015 – 2017”.  
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż ten obszerny temat był omawiany na 
posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały przedstawioną treść materiału nie 
zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie  -  Ocena Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku realizacji w 2015 roku zadań „Powiatowego Programu 
Zapobieganiu Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na 
lata 2015 – 2017” - zostało przyjęte  przez Radę Powiatu bez uwag. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Warmi ńsko- Mazurskiemu. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do uchwały: 
Realizacja projektu "Znakowanie turystyczne regionu Warmii i Mazur" pozwoliła na 
stworzenie ważnego elementu infrastruktury turystycznej regionu w postaci oznakowania 
drogowego atrakcji turystycznych. Tego typu infrastruktura jest niezbędnym elementem 
umożliwiającym kreowanie nowoczesnych produktów turystycznych obszaru. Jeszcze 
w ramach projektu zapoczątkowana została seria konferencji z cyklu: "Kształtowanie oferty 
turystycznej regionu Warmii i Mazur”. Konferencje te kontynuowane będą w okresie 
trwałości projektu. Adresowane są do przedstawicieli samorządów, organizacji turystycznych 
i podmiotów gospodarczych. Uczestnicy konferencji mają zapoznać się z zasadami, dobrymi 
i złymi przykładami budowania produktów turystycznych, rolą nowych technologii 
w kształtowaniu popytu na oferty turystyczne, zasadami współpracy i ich specyfiką w 
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obszarze rynku usług turystycznych, sposobami finansowania inwestycji w turystyce oraz 
preferowanymi modelami współpracy PPP. Szkolenie powyższe powinno przybliżyć 
zainteresowanym podstawowe problemy współczesnego rynku usług turystycznych oraz 
umożliwi ć nawiązanie znajomości i współpracy pomiędzy przedstawicielami różnych 
środowisk i instytucji pracujących na rzecz rozwoju turystyki i regionu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Uchwała XIX.123.2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Warmi ńsko- Mazurskiemu została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do uchwały:  
Dochody: 
Rozdz.75801 i rozdz.75832 – zmiany części oświatowej (zwiększenie o 119.694 zł) oraz 
części równoważącej (zmniejszenie o 722 zł) subwencji ogólnej wynikają z ustawy 
budżetowej na rok 2016 z dnia 25 lutego 2016 r. (Dz.U.  z 2016 r. poz.278). 
Wydatki: 
Rozdz.63003 – udzielenia pomocy w kwocie 2.000 zł Samorządowi Województwa 
Warmińsko Mazurskiego na sfinansowanie kolejnej konferencji pn. „Kształtowanie oferty 
turystycznej Warmii i Mazur” co związane jest z okresem trwałości projektu pn. „znakowanie 
turystyczne regionu Warmii i Mazur”. 
Rozdz.75702 – dotyczy zmniejszenia w celu sfinansowania wydatków. 
Rozdz.80102, 85403 i 85404 – przesunięcia między paragrafami planu dotyczą 
zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji do wniosku w ramach projektu PFRON 
w sprawie budowy windy przy SOSW (6.500 zł) oraz na usługi rehabilitanta zatrudnionego w 
ramach wczesnego wspomagania rozwoju dziecka. 
Rozdz.80130 i 80146 – dotyczy zwiększenia planu wydatków na projekty realizowany ze 
środków programu Erasmus+ o środki niewykorzystane w 2015 r.: pn.: 

• „Synergia na rzecz NEET-sów i kształcenie dualne” – o 452 zł, 
• „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus” – o 38.455 zł. 

Rozdz.85111 -  dotyczy zabezpieczenia środków na zwrot dotacji (wraz z odsetkami) 
uzyskanej z Ministerstwa Zdrowia w 2014 r. na spłatę zobowiązań przekształconego SP ZOZ 
w Giżycku. 
Rozdz.75818 – zwiększa się rezerwę celową na wydatki bieżące, w tym wzrost funduszu 
wynagrodzeń wraz ze składkami od nich naliczanymi, odprawy dla pracowników, zakup 
wyposażenia i remonty oraz pozostałe wydatki bieżące w jednostkach oświatowych (dz.801 
i 854) o środki pozostałe z rozdysponowania dochodów z tytułu wzrostu części oświatowej 
subwencji ogólnej (80.787 zł). 
Na pokrycie zwiększonych wydatków dotyczących sfinansowania konferencji oraz zwrotu 
dotacji przesuwa się środki z planu wydatków przeznaczonego na zapłatę odsetek od 
kredytów – rozdz.75702. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie opiniowały 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała XIX.124.2016 w sprawie dokonania zmian w  budżecie powiatu na rok 2016 
została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 11. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poruszyła następujące tematy: 

1) 31 marca 2016 r. wpłynęło do Rady Powiatu Sprawozdanie Zarządu Powiatu 
w Giżycku z wykonania budżetu powiatu za rok 2015, 14 kwietnia przekazaliśmy jego 
treść wszystkim radnym drogą internetową prosząc, aby radni zainteresowani wersją 
papierową zgłaszali się do Biura Rady po kserokopie. 

2) Otrzymaliśmy z RIO uchwałę RIO.VIII-0120-226/16 z dnia 18 kwietnia 2016 r. 
w sprawie pozytywnej opinii przedłożonego przez Zarząd Powiatu Sprawozdania 
z wykonania budżetu Powiatu Giżyckiego za 2015 rok. 

3) Do 2 maja 2016 r. radni zobowiązani są do złożenia oświadczeń majątkowych za 2015 
rok. 

4) Temat: ANALIZA OPŁACALNOŚCI I EFEKTYWNOŚCI STWORZENIA 
CENTRUM USŁUG WSPÓLNYCH DO OBSŁUGI JEDNOSTEK POMOCY 
SPOŁECZNEJ POWIATU GIŻYCKIEGO opracowany przez  audytora 
wewnętrznego Starostwa został w dniu dzisiejszym przesłany radnym drogą 
internetową. Analiza dotyczy jednostek pomocy społecznej kierujemy ją zatem do 
Komisji Spraw Społecznych, która na następnej sesji przedstawi Radzie swoje 
wnioski. 
Przewodnicząca Rady poddała propozycję pod głosowanie.  
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Rada zatwierdziła, aby Komisja Spraw Społecznych zajęła się szczegółowym 
rozeznaniem tematu i przedstawieniem Radzie wyniku pracy na następnej sesji. 

5) Wpłynęło na moje ręce pismo Stowarzyszenia Osób Poszkodowanych przez spółki 
grupy Volkswagen AG z Warszawy, które zwraca się o przedstawienie na sesji sprawy 
dot. tzw. afery Volkswagena – materiał zawiera 14 stron.  
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek, aby pozostawić temat bez 
rozpatrzenia, a sama odpowie nadawcy listu, iż jako Rada nie jesteśmy właściwi do 
rozpatrywania tematu, a sprawami świadectw homologacji zajmuje się Transportowy 
Dozór Techniczny. 
Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Rada Powiatu zaakceptowała ww. wniosek. 

6) Następna sesja ze względu na termin Święta Bożego Ciała odbędzie się w 
poniedziałek 30 maja 2016r. 
 

Ad. 12. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 15.40 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  


